
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 7/10–20 
 
Närvarande: Camilla Johansson, Carola Brandel, Margareta Svanberg, Elisabet Eriksson, 
Mikaela Heyman, Jeanette Lind, Fanny Wilén och Hanna Jonsson 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§ 2 Val av sekreterare och Justerare 
Till sekreterare valdes Hanna och justerare Camilla 
 
§ 3 Godkännande utav dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Genomgång av föregående protokoll 
Hanna gick igenom föregående protokoll.  
 
§ 5 Inkomna skrivelser 
Distriktet informerade via mail om ett extra årsmöte. 
 
§ 6 Ekonomi 
Margareta informerade om ekonomin kring vår senaste tävling som vi gick vinst både på 
själva tävlingen och i kiosken. Fortsatt god ekonomi. 14 medlemmar 
 
§ 8 Övriga frågor 
Tävlingen 
Överdomare, domare och deltagare var väldigt nöjda. Allt flöt bra trots publikrestrektioner.  
 
Julbord 
Margareta och Elisabet beställer mat till den 27/11 kl 19.00. Hanna och Mikaela städar och 
ställer iordning. 
 
Nät till att sladda banan 
Förslag om att köpa in armeringsnät att sladda banan med. Carola köper in det. 
 
Klubbjackor och schabrak 
Vill man ha en klubbjacka kan man köpa det själv så betalar klubben för trycket. Logga finns 
på Hööks. Jeanette kollar upp priser på företag som säljer klubbkläder. 
 
§ 9 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls i samband med julmiddagen den 27/11 kl 19.00 
 
§ 10 Mötet avslutas 
Ordföranden avslutade mötet. 
Sekreterare    Justerare 
 
 
Hanna Jonsson   Camilla Johansson 


